



Carl Nielsen-skolen

Skolebestyrelsesmøde

Torsdag den 18. juni 2026

Kl.: 18:30 – 20:30

Deltagere indkaldt

Forældrerepræsentanter: Benjamin, Carina, Gitte, Johanne, Josephine, Katrine og Trine samt Maja (suppleant)

Elevråd: Nilas (9a) og Sara (9b)

Medarbejderrepræsentanter: Stefan og Magnus

Ledelsesrepræsentanter: Jesper, Maria og Jeppe

Afbud: Benjamin, Josephine og Johanne

Referent: Jesper

Pkt. nr. Est. tid	Punkt	Bemærkninger og referat
#1 18:30- 18:35	Velkommen v. Gitte	
#2 18:35- 18:45	Nyt fra elevråd v. Sara og Nilas	<i>Der har været travlt med eksaminer og har gennemført alle årets traditioner. Vi har lavet en ny evaluering af skolemadsordningen. Der er generelt stor opbakning skolemadsordningen. Elevrådet har søgt Carlsbergs-fondet som er en kunsthåndværk og fået et ja.</i>
#3 18:45- 18:55	Kort tilbageblik på sidste møde og aktuel status på relevante emner v. Gitte	<i>-Kunstforening på skolen har 50-års jubilæum – anmodning om udtalelse fra skolebestyrelsen til støtte for jubilæumsprojekt (Jeppe): Skolebestyrelsen synes også at det er en god idé med skulpturen og medgiver deres støtte til projektet. -Støtteforening (Jeppe): Vi har et ønske fra skolens side om at få vores egen bus. En måde hvorpå det kan realiseres er igennem en støtteforening, som skal være forældrebetjent. Der er allerede en forælder fra skolen, som før har erfaring med foreningslivet, som gerne vil være med til at starte den op. Der mangler dog stadig folk som vil påtage sig rollerne i foreningen. F.eks. kassér.</i>

		-Princip for idræt (Gitte/Jeppe): <i>Princippets vedtagelse bliver udskudt til efter sommerferien.</i> -Klub (Maria) : <i>Vi tænker over at det måske kunne være en ide at de fik en playstation i klubben, som vi kunne bruge ind i nogle aktiviteter. Vi kunne også bruge det ind i at tale om, hvordan er sammen når man spiller og hvad det er man spiller. Det kunne også være en ide til LAN-party eller aftener hvor man bruger den aktivt ind i et fællesskab.</i> <i>Skolebestyrelsens holdning er at det er fint, hvis det er en aktivitet der er voksenstyring på. Det skal heller ikke være en aktivitet der kører fra åben til luk.</i>
#4 18:55- 19:10	Orientering om skolebestyrelsens mødeplan for kommende skoleår v. Gitte	Orientering om udkast til skolebestyrelsens mødeplan og årsplan for 2026-27. Plan sendes til kommende nye medlemmer efter møde. <i>Gennemgang af årshjulet, emner og punkter til møderne samt mødedatoer.</i> <i>Der er et behov for at der kommer et selvstændigt punkt på omkring fodgængerfelt ved skolen.</i> <i>Mødedatoerne bliver sendt ud på aula i tråden, når de er klar. Første møde i det nye skoleår er d. 13. august.</i>
#5 19:10- 19:30	Drøftelse om skolebestyrelsens deltagelse i første forældremøde i kommende skoleår.	Emner fra skolebestyrelsens til deltagelse i første forældremøde næste skoleår drøftes. Orientering om mødedatoer til skolebestyrelsesmedlemmer sker på AULA, når planen er klar. <i>Et ønske om at der allerede fra 0. årgang bliver talt om skolens princip for digitale medier.</i> <i>Vise hvor man finder skolens principper på skolens hjemmeside.</i> <i>De årgange hvor der er lejrskole skal det princip vises. Alle årgange skal se vores anbefalinger for klassekasse.</i> <i>De mulige kommende elever og forældre skal have en mere dybdegående præsentation af skolen og dens værdier.</i> <i>Derudover skolens princip for skole-hjem-samarbejdet. Herunder særligt kommunikationsdelen.</i>
#6 19:30 19:45	Vedtagelse af anbefalinger til klassekasser v. Carina	Ved seneste skolebestyrelsesmøde blev anbefalinger vedr. klassekasser drøftet. Det blev besluttet, at der på dette møde skulle vedtages de endelige anbefalinger.

		<i>Der er en rettelses til anbefalingen. Indbetalinger til klassekassen tilbagebetales ikke ved fraflytning fra skolen.</i> <i>Det skal undersøges om anbefaling for klassekasse og princip for forældrerådet lapper ind over hinanden.</i> <i>Nummer 2 – den sidste bullet slettes.</i> <i>Med små justeringer godkender vi anbefalinger til klassekassen.</i> <i>Vi skal på et senere tidspunkt have genbesøgt princip for forældrerådet.</i>
#7 19:45- 20:10	Forslag om nedsættelse af arbejdsgruppe til drejebøger for forældrebårne arrangementer på skolen v. Gitte og Jeppe	<i>Drejebøgerne er lavet til de fleste arrangementer. De findes på et drev hos en forælder. Skolen ønsker at vi kan få adgang til de drejebøger og at de kommer til at ligge på skolens drev.</i> <i>Carina vil prøve at undersøge det og vende tilbage.</i>
#8 20:10- 20:20	Tak til afgangende medlemmer i skolebestyrelsen v. Gitte	Nilas og Sara <i>Vi skal sige farvel til Sara og Nilas og vi vil gerne sige tusind tak for jeres store indsats. De har givet meget at I har været med til møderne.</i> <i>Vi har købt en gave til jer, som tak for jeres arbejde i bestyrelsen.</i>
#9 20:20- 20:25	Budget - Internt	
#10 20:25- 20:30	Evt.	<i>Der har været loppemarked. Der var en god omsætning og et fint overskud.</i> <i>Der var planlagt en masse gode og sjove aktiviteter.</i> <i>Der var bøvlt med nøglekort og almindelige nøgler.</i> <i>Der er kommet ny leverandør af rottebekæmpelse. Den nye leverandør har allerede haft succes med at fange nogle rotter efter 1 ½ uge. Der er også blevet fjernet en stor rotterede.</i>
	<u>Næste møde jf. årsplan:</u> •	

Skolebestyrelsens mødeplan i skoleåret 2025/2026

- Tirsdag d. 12. august 2025
- Torsdag d. 18. september 2025
- Tirsdag d. 21. oktober 2025
- Torsdag d. 20. november 2025
- Tirsdag d. 16. december 2025
- Torsdag d. 22. januar 2026
- Tirsdag d. 17. februar 2026
- Torsdag d. 9. april 2026
- Tirsdag d. 5. maj 2026
- Torsdag d. 18. juni 2026